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Onderwerp: gesprekken met RIVM, LHV en netwerk patienteninformatie

Ha, ik heb gesproken met RIVM, LHV en netwerk patienteninformatie.
Ik geef even een korte terugkoppeling zodat jullie weer op de hoogte zijn:

- BEelde om te checken wat de opstelling van VWS is mbt de vaccin bewaarcondities. Hij gaf aan dat hij er een goed
gevaoel bij heeft dat we in onderling overleg en samen met RIVM naar oplossingen willen zoeken maar dat het bestuur

bezorgd is mbt de -80 vaccins. En dat we ook verstandig met evt snelle beschikbaarheid van een vaccin dat makkelijker
te bewaren is voor huisartsen mee zullen wegen in welke vaccins we aan welke doelgroep (en dus uitvoerder) toewijzen.
Maar dat als Pfizer als eerste beschikbaar komt en daarna een tijd niks, we in onderling overleg naar een manier gaan

zoeken om dit uitvoering te geven. Dit heb ik bevestigd en geeft aan dat hij dit aan bestuur terugkoppelt en

aangeeft dat er dan nu op bestuurlijk niveau even geen verdere uitwerking nodig is en dat de praktische uitwerking met

RIVM van start kan.
- Met RIVM over 3 punten gesproken;

o Mbt bewaarcondities; het zou RIVM heel erg helpen om stappen te maken als er een besluit genomen wordt dat in

feite neerkomt op het punt varius in beginsel voorbereiden op vaccineren met een vaccin vanuit de

huisartsenpraktijk onder de aanname dat er ook andere vaccins snel beschikbaar komen, die wel (beter) in

koelkasten te bewaren zijn. En als terugvalscenario vaccineren met Pfizer door huisartsen. Ik heb met RIVM

afgesproken dat ze nog nagaan wat de actuele svz is op de waarschijnlijkheid van de verschillende scenario’s; en

dat ze op basis daarvan met een notitie te komen tbv besluitvorming over dit punt binnen VWS. Wordt vervolgd.
Moeten we dan tzt denk ik in overleg met DGZ of minister voorleggen voor besluit.

o Mbt advies GR mantelzorgers; RIVM is zeer bezorgd dat een evt besluit om mantelzorgers via huisartsen te laten

vaccineren erg afbreuk zal doen aan opstelling huisartsen. Blijkbaar heeft Schippers ooit om uitvoeringsredenen
vaccinatie van mantelzorgers nav GR advies bij griep niet overgenomen. Als er nav GR advies besluit bij minister

komt om mantelzorgers toch via huisartsen te laten vaccineren, dan moeten we dit zsm met LHV opnemen want

niet goed als ze dit vanuit pers oid horen. Ik heb hierover nog met

IEE gebeld en meegegeven dat het wat

mij betreft wenselijk is dat mantelzorgers via GGD route gevaccineerd worden vanwege de uitvoerbaarheid.

Laten we duimen dat de minister gevoelig is voor argument van uitvoerbaarheid..

o Mbt aanpassing HISsen is RIVM bezig met punt van betaling en vraag wat voor bedrag reeel is. ze gaan dit nog

verder uitwerken en ze hebben tzt nog een opdrachtbrief vanuit ons nodig.
- Met netwerk patienteninformatie er esproken over hun ideeen mbt informatievoorziening over covid-vaccins. ze

denken aan compacte medicijninformatie (simpele bijsluiters), en videos (wat doet het vaccin als het in je lichaam komt,
hoe gaat beoordeling van vaccins en hoe monitoren we bijwerkingen). Ze gaan eea voor ons op een rij zetten en leggen
het tzt aan ons voor.

Ik zal EEE nog even terugkoppelen mbt de LHV punten.


